
Voor de toekomst is het niet verstandig om de haas en konijn van de 
wildlijst te schrappen.

Elke jager heeft zijn verantwoordelijkheid ten opzichte van het wild. En 
uitgerekend de jager zal zorgvuldig met het aanwezige wild omgaan.
Door veelvuldig in het veld te zijn weet de jager welke soorten in welke 
getale aanwezig zijn. Als de stand het toelaat kan hij ook het haas en konijn 
beheren om stukje duurzaam vlees bemachtigen.

Dit geeft de jager de motivatie om jaarrond zich in te zetten voor deze 
soorten met beheren van predatoren, het helpen van boeren en 
grondgebruikers om aangetroffen dieren te verplaatsen uit weilanden die 
gemaaid gaan worden.  
Deze motivatie vervalt wanneer de soorten niet meer bejaagd mogen 
worden. Het zou in mijn ogen beter zijn om predatie van deze soorten te 
voorkomen en in de toekomst de aanwas te waarborgen.
Als jagers zetten wij ons in de predatiedruk te verlagen om hiermee de 
voortplanting resultaten van de haas en konijn te verbeteren. Dit is echter 
geen eenvoudige klus, de vos, kraai en kauw mogen beheerd worden 
terwijl er veel andere predatoren onbeperkt hun gang kunnen gaan (kat, 
das, marter, bunzing, ooievaar, reiger, buizerd, havik, etc.).
Dit maakt het beheer van toegestane predatoren alleen maar belangrijker.

Het zou mij dan ook logischer lijken om de mogelijkheden van predatie 
beheer voor de jagers uit te breiden zoals al wordt gedaan voor het 
weidevogel beheer.
Hiermee geef je een grote groep professionele vrijwilligers meer kans om 
het doel (groei van hazen en konijnen populatie) te verwezenlijken en 
waarbij je als bonus ook nog het weidevogel beheer de helpende hand 
toesteekt.


